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SMOLIVECKÝ 

MĚSÍČNÍK 
 měsíčník obcí Mladý Smolivec, Starý Smolivec, 

Radošice, Budislavice a Dožice
 

 

V tomto čísle: 
 

Maškarní průvod ve 

St. Smolivci 

Kam na vysokou školu  
 

Smolivečtí talenti 
 

Zachyťte pomíjivost! 
 

 

VENKOVSKÁ TRŽNICE BEZPLATNÁ 

REKLAMA PŘES DOTAZNÍK 

Fotbalová sezóna za dveřmi 
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Maškarní průvod ve Starém Smolivci  
Osmnáctého února se jako 

každoročně sešel ve Starém Smolivci 

masopustní průvod. Některé masky 

daly svým nositelům zajisté hodně 

práce. V průvodu jsme mohli vidět 

králíky z klobouku, želvu Ninja, 

Asterixe a Obelixe s římským 

vojákem, Dana Nekonečného 

v doprovodu afrických tanečnic, 

vnadnou pirátku, čertici, Otíka, 

Mochomůrku, příslušníka VB 

a Mexičana. Nechyběl ani vůz, který doprovázel vlek s příjemnými řezníky. K prodeji byly 

tlačenky, jaternice a jelita. Popíjelo se několik druhů alkoholu, nechyběl ani jum od řezníka 

Matějky. Co by to bylo za masopust bez kominíka? Ani tento rok nezklamal a každý si domů 

přinesl památku. Všechny masky byly opravdu povedené! 

V závěru se většina masek a doprovodů přesunula a do místní hospůdky a užívala 

masopustu až do rána, tančilo se i na stolech. Zde se také podávala ovarová polévka a prdelačka. 

Nedalo mi to a odchytla jsem ji jednu z masek - ,,Želva Ninja.“ 

V první řadě mě zajímalo, jestli dotyčného někdo nutil do průvodu. 

„Podle mě by to měla být samozřejmost, takže jsem nepotřeboval, aby mi někdo nutil...“ 

Toť, je to přece legrace! 

Od kdy jsi se rozhodl zúčastnit se průvodu?  

„To jsem byl ještě mladé kuřátko - myslím od 14let“  

Byl jsi poctivý nebo jsi někdy vynechal? 

„Jednou, když jsem měl zlomenou nohu (nebo rýmičku??? ne byla to zlomená noha)“ 

Co tě na této tradici nejvíce baví? 

„Nejlepší (zároveň i nejhorší) je vymyslet za co půjdu, no a potom ta samotná realizace je 

už jenom zábava...“ 

Já už myslela víno, ženy, zpěv :-D 

V čem všem už jsme tě mohli vidět?  

Zkusím si vzpomenout, myslím, že jsem byl za Ivánka, šaška, Haška, Šmoulu a Želvu 

Ninja“ 

 

Vidíš, ani to nebolelo. 

Veronika Straková 
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Smolivečtí talenti 
Po vydání článku o Martinovi Krátkém, jsme hledali dalšího, něčím zajímavého člověka. 

Připravili jsme pro vás rozhovor s naší mladosmoliveckou návrhářkou, Markétou Kubovou. 

Nedalo nám to a kladli jsme otázky za Vás! 

 

 Většinu z nás určitě zajímá, čím jsi jako malá chtěla být? 

„Jako malá jsem chtěla být kadeřnice nebo květinářka a později jsem chtěla být 

účetní jako mamka nebo pošťačka.“   

Že bychom měli dvě bezkonkurenční starostky?? 

  Proč nakonec místo účetní umělecká škola-návrhářství? 

„Když se blížil čas, kdy jsem se měla rozhodnout, kam půjdu na střední 

školu, tak jsem věděla, že chci jít na oděvnictví na Integrované střední 

škole živnostenské. A tak jsem hledala na internetu více informací 

a našla jsem, že je na této škole obor modelářství a návrhářství oděvů 

a chtěla jsem tam jít, ale přihlášku bych musela poslat okamžitě. 

Tak jsem si řekla, že na to kašlu, ale mamka mi přemluvila a řekla, 

že za pokus nic nedám. Tak jsem poslala přihlášku a 

chodila na kurzy kreslení a dá se říci, že za dva měsíce 

jsem se naučila kreslit.  A snaha se vyplatila.“ 

Vidíš, maminka má vždycky pravdu! 

 Co tě na této práci nejvíc baví? 

„Na navrhování mě baví vše. Když vidíte, jak vám práce roste pod rukama, je to 

dobrý pocit. Vždy začínáme jen s tématem, ale končíme s hotovým modelem.“ 

A to se určitě vyplatí. 

  A děláš také něco jiného, než jen šiješ? Co koníčky? 

„Na intru jsem hrávala volejbal, ale teď už nemám moc času. Takže ti, co mě znají, by 

se mi smáli, kdybych jako koníček dala sport. Ale doopravdy ráda sportuji, chodím na 

fitbox, jsem snowboardistka  a jezdím na koni. 

Ale mé opravdové koníčky jsou spojeny s mou 

školou. Ráda kreslím, šiji, pracuji v grafických 

programech a teď jsem našla zálibu ve fotografii 

a chci se jí více věnovat.“ 

Pozor na to, že by měl pan Blovský konkurenci? 

 

 Máš nějaké dílo, na které jsi pyšná? 

„Dá se říci, že jsem pyšná na vše, co jsem 

udělala, ale bohužel některé mé výtvory nemají 

takový ohlas u mých profesorů, tak mi je trochu 
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znechutili. Ale jsem pyšná na pokrok mých studentíčků 

při letním malování. A také jsem pyšná na mé 

výtvory, které neskončí ve školním kabinetu. Například 

společenské šaty pro mou sestru, kostýmek pro mou 

kamarádku a kraťasy ušité z ubrusu gambrinus, které 

na plzeňských „festech“ zdobí mou kamarádku.“ 

Myslím, že by tyhle značkové kraťasy mohly zdobit i 

naše fotbalisty, takové dresy se jen tak nevidí.  

 

 Šiješ na zakázky :-)? 

„Ano snažím se, ale při škole chodím na brigádu, tak 

moc času bohužel nemám. Beru jen ty věci, které vím, 

že stihnu zrealizovat v čas, takže většinou šiji o letních 

prázdninách nebo na začátcích semestrů. Ale moc 

toho není. Protože většina lidí se na mě obrací v listopadu, kdy začíná plesová 

sezóna, ale mě začíná nákup látek, navrhování a šití modelů z náhradního materiálu, 

takže vždy musím odmítnout. Škola je pro mě přednější.“ 

No to dá rozum … 

 Čím se chceš živit v budoucnu? 

„Ráda bych si našla práci v mém oboru, ale bojím se, že v České republice to není 

reálné. Ale ráda bych to zkusila i v zahraničí. Naše škola nabízí výborné pracovní 

stáže v cizině po studiu, určitě některou zkusím.“   

 

  Chceš se živit jako módní návrhářka? 

 „…“ 

Co to? Morseovka? 

 
Veronika Straková 
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Kam na vysokou školu? 
2.část 

Jakub Homolka 

Jsem na škole ČVUT fakulta Strojní v Praze, obor Energetika. Na tuto školu jsem se dostal bez 

přijímaček a mým záměrem bylo se na rok někam uklidit. Na naší škole se nachází 

6 bakalářských, 15 navazujících magisterských a 12 doktorských a to je jenom na Strojní. Více 

se můžete dozvědět na stránkách školy. Jsem opravdu hodně spokojený se svým výběrem, ale 

není to úplně ta nejlehčí škola. Ale určitě rád bych ji doporučil ostatním. 

http://www.cvut.cz/ 

Marie Paďourková 

Momentálně studuji na VŠTE-Vysoké škole technické a ekonomické v Českých Budějovicích, 

obor Ekonomika podniku. Pro tuto školu jsem se rozhodla, protože se zvýšila kvalita výuky 

a chtěla jsem studovat účetnictví a také proto, že ve vyšších ročnících je samostatné zaměření 

na účetnictví. Přijímačky jsem nedělala. Na naší škole jsou asi ještě 2 obory, které můžete 

nalézt na stránkách školy. Školu bych doporučila, ale myslela jsem si, že bude lehká, ale 

ukázalo se, že v porovnání s Jihočeskou je o dost těžší. http://www.vstecb.cz/ 

Marek Eisman 

Jsem na škole ČSTV-Český svaz tělesné výchovy v Praze, obor Managment sportu. Tuto školu 

jsem si vybrat, protože je sportovní a mě nebaví a vlastně ani nevydržím sedět v lavici celý 

den. Přijímačky jsem nedělal. S touto školou jsem spokojen a rozhodně ji doporučuji těm, 

kteří to mají stejně jako já a sport je baví více než učení. Více se dozvíte na stránkách školy. 

http://www.cstv.cz/ 

Veronika Pichová 

Studuji na ČZU-České zemědělské univerzitě v Praze, fakultu Provozně ekonomická a obor 

Podnikání a administrativa. Není to jedna z nejtěžších škol a ke škole se dá zvládat mnoho 

volnočasových aktivit. Člověk se může zapojit do nějaké studentské organizace, jako je např. 

AIESEC a vše přitom bez problémů zvládat. Přijímací zkoušky jsem dělala z matematiky 

a angličtiny. ČZU má 7 fakult a každá fakulta má 2 a více oborů, které můžete najít 

na stránkách školy. Se školou jsem maximálně spokojená. Je zde příjemné prostředí, spousta 

možností a příjemní lidé. Tuto školu určitě doporučuji, je to jedna z největších škol, a pokud si 

chce člověk otevřít obzory, tak jedním ze způsobů je určitě vstup na Českou zemědělskou 

univerzitu v Praze. http://www.czu.cz/cs/ 

Kateřina Vávrová 

Nyní studuji na Vysoké škole ekonomické v Praze, fakulta Mezinárodní vztahy, obor 

Mezinárodní obchod. Tenhle obor je velmi oblíbený - studuje ho zdaleka nejvíc studentů 

na VŠE v každém ročníku. Ještě ve čtvrťáku jsem nevěděla přesně, co bych chtěla po škole 

dělat. Pak jsme ale se třídou v listopadu jeli do Brna na veletrh VŠ Gaudeamus a tam jsem si 

uvědomila, že asi nejlepší pro mě bude VŠ ekonomického směru. Nejsem totiž humanitně 

zaměřená, technicky už vůbec, zdrávka taky nehrozila, takže na mě zbyla jenom ekonomie. 

Navíc na VŠE studovalo už několik kamarádek, takže se mi podařilo získat i pár referencí na 

školu, případně příslib „dědění učebnic“. Přijímačky jsem dělala. VŠE má dohromady 6 fakult 

(v Praze 5 a jedna v Jindřichově Hradci) a zájem o jakoukoliv z těch fakult je enormní. Takže 

proto ty přijímačky. Každá fakulta má koncipovaný přijímačky trošku jinak, někde si dělají 
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testy sami, jiná fakulta jede SCIO testy, je to opravdu různé. Moje fakulta - Mezinárodních 

vztahů - má přijímačky podle mě nejsložitější, protože se dělá povinně matika a dva jazyky (v 

mém případě angličtina+němčina). Ze všech předmětů musíš mít alespoň 60% úspěšnost, aby 

ses vůbec zařadil do seznamu možná přijatých. K bodům z jednotlivých testů se pak 

připočítává ještě nějaký bodový příděl za maturitní vysvědčení. Celkem pak počet získaných 

bodů rozhoduje o přijetí/nepřijetí - na můj obor v rámci fakulty bylo společně se mnou 

přijato dalších skoro 600 lidí (a to má jen moje fakulta oborů asi 5), což byla přibližně 1/3 

zájemců. Škola jako taková mi přijde super. Máme poměrně nové, moderní budovy, skvělé 

vybavení jednotlivých učeben, dobré zázemí pro studium. Navíc, na VŠE funguje trošku jiný 

studijní systém, než který znají ostatní studenti. Na zkoušku máme sice jen jeden pokus v 

semestru (výjimečně dva), ale předmět můžeme opakovat klidně 6 semestrů po sobě (je nás 

tolik studentů, že se většina předmětů vypisuje i v letním i v zimním semestru). Je to celkem 

složité na vysvětlování a většina studentů mimo VŠE náš systém nechápe, ale mě osobně to 

přijde mnohem flexibilnější a vyhovuje mi to tak :)  Rozhodně to vnímám jako obrovské plus 

mojí školy. Jestli obor doporučit? To je těžké odpovědět. Když jsem si četla kdysi dávno popis 

oboru, znělo to moc hezké (…"připravíme vás být vrcholovými manažery v mezinárodních 

firmách..."). Skutečnost je ale podle mě trošku jinde. Samozřejmě, někteří z mých spolužáků 

se opravdu na manažerské pozice dostali (a nebo se k nim blíží), valná většina ovšem z oboru 

odchází z rozporuplnými dojmy. Umíme všechno a v podstatě nic pořádně. Kdybych já osobně 

měla znovu možnost volby, rozhodně jdu na VŠE, ale asi bych si vybrala jiný obor. 

Každopádně, nic to nemění na tom, že možnost najít si na VŠE "to svoje" je obrovská, protože 

90% mých spolužáků ihned po státnicích nastoupilo do práce - ne všichni pracují přímo v 

oboru, který studovali, ale v tom to právě je - VŠE jim poskytla dostatečný přehled 

a vědomosti, aby zvládli i něco jiného. http://www.vse.cz/ 

Lenka Gybrovszská 

Studuji na ZČU v plzni Filozofickou fakultu, obor Humanistika. Tato fakulta mě zaujala nejvíce 

z nabídky vysokých škol v Plzni, a také jsem měla větší šanci se na tuto školu dostat, neboť 

ráda čtu. Musím číst dost knížek, ale nevadí mi to. Po splnění přijímacích zkoušek jsem 

konečně mohla nastoupit na svůj obor. Naše vysoká škola nabízí deset kateder a 13 oborů. 

Každá škola má své pro a proti, samozřejmě se najdou předměty, které mě nezajímají, ale je 

spíše víc předmětů které mě zajímají, hlavně ty filozofického směru. Líbí se mi, že ZČU pořádá 

různé studentské akce. Doporučila bych tento obor všem, co se zajímají o filozofii. 

http://www.zcu.cz/ 

Michaela Šímová 

Studuji na ČVUT, 4. ročník stavební fakulty, obor Příprava, realizace a provoz staveb. 

Rozhodla jsem se až ve čtvrťáku na gymplu, zjistila jsem, že by mě víc bavila technická škola a 

že je z ní větší uplatnění. A jelikož můj brácha šel na SOŠ stavební, zjistila jsem, že to bude 

dobrá volba. Přijímačky jsem nedělala, vzali mě na základě studijního průměru z gymplu. Na 

naší škole se nachází v bakalářském studiu v programu Stavební inženýrství 9 oborů, v 

programu Geodézie a kartografie 2 obory a pak program Architektura a stavitelství a Civil 

Engineering (studium pro cizince). Více se můžete dočíst na stránkách školy.  Jsem ráda, že 

jsem na školu šla a že jsem si vybrala obor, který studuji, je to velmi praktické a setkala jsem 

se se spoustou fajn lidí. Jen uplatnění ve stavařině už není takové jaké bylo než jsem 

nastoupila. Určitě bych školu doporučila všem, kteří chtějí studovat stavařinu. Škola je sice 

náročná, musí se makat přes celý rok, ale myslím si a doufám, že výsledky budou za tu dřinu 

stát. http://www.cvut.cz/ 

http://www.vse.cz/
http://www.zcu.cz/
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Karolína Schneiderová 

Jsem na Západočeské univerzitě v Plzni, Pedagogická fakulta, Český jazyk se zaměřením 

na vzdělávání + historie. Tuto univerzitu jsem si zvolila, protože člověk zde dosáhne 

kvalitního vzdělání, jsou zde výborní profesoři.  Výhodou pedagogické fakulty je odbornost 

a orientace na různé obory do detailů a do hloubky. Člověk si pak rozšíří obzory v oblastech, 

které ho zajímají, a stane se odborníkem v daných oborech. Studium je velmi náročné, ale 

výsledek za to stojí. Přijímací zkoušky jsem dělala a skládala je v dubnu. Přijímací test měl dvě 

části: část gramatickou a část literární. Tento obor jsem si zvolila, protože se zajímám o český 

jazyk i literaturu, četbu, divadelní tvorbu a drama, ráda propaguji a tvořím různé články do 

novin a od dob základní až po střední školu mě jazyky a humanitní vědy velice bavily. 

Inspirovali mne také pedagogové ze střední školy, jejich náplň práce se mi začala líbit 

a přirostla mi k srdci. K českému jazyku studuji vedlejší sloup, obor historie. V budoucnu bych 

si ráda dodělala také aprobaci na anglický jazyk. Mimo jiné mám kladný vztah k dětem 

a i práce s dětmi mne velmi zajímá. Zvolila jsem si obor, s kterým pak nemusím pouze 

pracovat ve školství, ale mohu se také například věnovat svým oborům v jakémkoli kontextu. 

Bavilo by mne nejen učitelství ale i práce redaktorky. K tomu je mým velkým zájmem zpěv, 

takže i tomuto bych se ráda věnovala. Fakulta pedagogická nabízí široké spektrum kvalitních 

oborových možností. Obory na pedagogické fakultě jsou různorodé. Od historických, 

jazykových (český jazyk, anglický jazyk, francouzský jazyk, německý jazyk, ruský jazyk) až po 

chemické a biologické vědy. Mám za sebou zimní semestr, a zatím se mi na fakultě opravdu 

líbí. Její budovy jsou situovány v historickém jádru města a o to je to krásnější. Studium je 

náročné ale skutečně zajímavé.  Samozřejmě, je zde velice zajímavé studovat. Zajímá vás 

určitá oblast nebo obor, také práce s dětmi, a říkáte si, že by Vás bavilo vyučovat? Nebo se 

chcete stát odborníkem, který má pak více možností, než jen učit na základní nebo střední 

škole? Pak je tato fakulta pro vás vhodným výběrem.  http://www.zcu.cz/ 

Zachyťte pomíjivost!  
 Fotíte? Touláte se krajinou? Máte rádi památky a historické stavby? Není Vám lhostejné Vaše 

okolí? Pokud jste alespoň na jednu z těchto otázek odpověděli kladně, čtěte dál! 

 Čechy, Nepomucko nevyjímaje, jsou bohaté na památky. Stav mnohých z těchto staveb je 

bohužel předzvěstí jejich brzkého zániku. Nemálo panských dvorů, venkovských chalup, zámečků či 

kapliček zřejmě čeká stejný osud jaký měly tisíce podobných budov v druhé polovině dvacátého 

století. Nevhodné využití, nedostatečná údržba, chátrání, necitlivé přestavby či rovnou demolice. 

Stačí se jít podívat do obory pod Zelenou Horou, bývalý dvůr Šternberk je rok od roku v horším stavu. 

Chybějící střešní krytina, rozpadající se komíny, propadlé stropy. Ale ani spousta menších objektů na 

tom není o mnoho lépe. Stačí se projít Nepomukem a na spočítání chátrajících domů nám prsty jedné 

ruky stačit nebudou. Několik historických domků bylo v posledních letech i odstraněno. A obdobná 

situace je téměř v každé vesnici. 

 Málo platné, domy se staví a bourají, nic není 

na věky. Přesto se starými stavbami cosi neodvratně 

odchází, kousek našeho domova a naší duše.  

 Skupinku místních nadšenců napadlo, že by 

nebylo od věci na problematiku ohroženého 

kulturního dědictví poukázat, trochu ji zviditelnit a 

připomenout veřejnosti. Nejlépe prostřednictvím 

nějakého snadno uchopitelného a obecně sdílného 

média – třeba fotografie. Tak vznikl nápad uspořádat 

http://www.zcu.cz/
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veřejnou fotografickou soutěž a putovní výstavu na toto téma. Třeba to pomůže záchraně některých 

historických objektů, možná se najde štědrý donátor nebo parta místních patriotů, kteří přidají ruku 

k dílu. Anebo si alespoň někdo uvědomí, jak mohou být staré věci krásné. 

  Projekt jsme v únoru přihlásili do malého grantového programu „Startér“ MAS Sv. Jana 

z Nepomuku a ve výběrovém řízení získali pro jeho realizaci nejen finanční podporu, ale i zvláštní 

cenu poroty.  

Stojíme tedy právě na startovní čáře a rádi bychom prostřednictvím tohoto článku vyzvali 

všechny šikovné fotografy k účasti. Míjíte denně nějakou chátrající chalupu? Rozpadá se Vám 

kaplička na návsi nebo jste na výletu narazili na zapomenutý křížek v polích? Vyfoťte je a pošlete 

snímek do soutěže. Není nutné dělat dokumentární fotografie, možná právě naopak, nálada a 

atmosféra mohou sdělit mnohem víc. Není ani nezbytně nutné, aby zachycené stavbě hrozil 

bezprostřední zánik a rozhodně nemusí jít o prohlášenou kulturní památku. I snímky, z nichž sálá 

„pouze“ poetika stáří, budou vítány.  

Přesto bychom všechny zúčastněné fotografy požádali o dodržení několika pravidel: Snímek 

musí pocházet z území MAS SJN (Nepomucko a Spálenopoříčsko), musí být přesně uvedeno, jaký 

objekt zachycuje. Je žádoucí, aby fotografie byla doprovázena velmi stručným textem, který nějak 

vystihuje, přibližuje zvěčněný předmět. Může jít o krátký přehled historie objektu nebo o zcela 

subjektivní pocit, který ve Vás vyvolal. Literatura faktu nebo poezie, to je jedno.  

Každý, ať již profesionální či zcela amatérský, fotograf může až do konce dubna zaslat své 

snímky (nejvýše tři) na adresu: svedkovecasu°gmail.com. Snímky musí být v digitální formě a v co 

nejvyšším rozlišení. Podrobnosti najdete na webové adrese svedkovecasu.cz. 

  V květnu budou snímky vybrané odbornou porotou vytištěny, zarámovány a jako výstava 

velkoformátových fotografií se vydají na putování naším krajem. Nejprve se s nimi setkáte 

v Nepomuku a pak ve Spáleném Poříčí, další obce budou, dle zájmu, následovat. Všechny zaslané 

obrázky budou navíc vystaveny v on-line galerii na stránkách projektu. Hodnotit bude moci nejen 

porota, ale i všichni, kdož navštíví putovní výstavu či internetové stránky. Pro vítězné autory budou 

přichystány stylové ceny, památkám se dostane publicity.  

Pokud Vás akce zaujala, neváhejte a přidejte se. Dejte vědět o zajímavém místě, pozoruhodné 

stavbě, svědkovi uplynulého času. Zachyťte kouzlo pomíjivosti pro nás i další generace!     

VENKOVSKÁ TRŽNICE 
bezplatná reklama přes dotazník 

Během února dostali někteří z vás do své e-mailové schránky dotazník a upozornění na vznik 

REGIONÁLNÍ DATABÁZE podnikatelů a neziskových organizací. Registrace přes dotazník pro 

každého zdarma. MAS sv. Jana z Nepomuku zahájila projekt Venkovská tržnice a nabízí možnost 

bezplatné reklamy v tištěném katalogu i na internetu. 

Pokud se podaří během roku 2012 zaregistrovat co nejvíce 

regionálních subjektů do databáze, vznikne kolem vánoc TIŠTĚNÝ 

KATALOG s poměrně velkou hodnotou. Bude k dispozici všem 

domácnostem v 25 obcích spadajících pod působnost MAS sv. Jana 

z Nepomuku. Jednoduše očekávejte, že se vám jako milý 

předvánoční dárek objeví ve schránce KATALOG podnikatelů a 

neziskových organizací, všech, které chtějí, abyste o nich věděli, 

využívali jejich služeb, počítali s nimi ve svém každodenním životě. 

Protože tištěný katalog je věc, která snadno ztratí svoji aktuálnost, 

objeví se kontakty a informace také jako internetová verze. 

DATABÁZE bude oproti katalogu šikovnější o vyhledavač, díky 



BŘEZEN 2012  Číslo 18; ročník III 

9 

 

kterému snadno najdete nejbližšího prodejce medu, nabídku elektrikářů nebo specialistu kupř. na 

lymfomasáže. 

Rychle si zvykneme na snadné vyhledávání kontaktů. A ať již jsme podnikatelé, členové neziskové 

organizace, studenti, důchodci, starostové aj. začneme využívat na www.venkovskatrznice.eu také  

KALENDÁŘ regionálních akcí a BAZAR. Vše bez poplatků. Budeme moci inzerovat svoje sazenice, 

prodej půdních pokladů, darovat knihy, oblečení po dítěti nebo nakoupíme či vyměníme. Nemáte-li 

internet, pošlete váš inzerát poštou a bude také zveřejněn. 

Aby projekt Venkovské tržnice byl úspěšný, je nutné zdůraznit prostý fakt: Pokud se k vyplnění 

dotazníku, který vám přijde e-mailem nebo jej dostanete od tazatele či kamaráda (k dispozici je také 

na webu MAS) , hned na začátku postavíme jako ke zbytečnosti, pak se zbytečností opravdu stane. 

Vznikne neúplný přehled a vytiskne se další zbytečná brožura. Prosíme každého, kdo dotazník e-

mailem nebo jinou cestou dostane, aby zvážil svých 10 minut na vyplnění a především, aby dotazník 

přeposlal dál. Pomůže tak vzniku velmi užitečné a veřejně přístupné databáze plus možná potěší 

mnohé v regionu upozorněním na možnost reklamy zdarma. Pošlete dotazník dalším a pod 

stromečkem budete mít konečně aktuální regionální katalog. 

Michal Arnošt, Mirka Brožová za tým Venkovská tržnice  

www.mas.nepomucko.cz/cs/venkovskatrznice 
venkovskatrznice.nepomucko@seznam.cz 
 

Projekt Venkovská tržnice III. je podpořený v rámci opatření IV.2.1. Realizace projektů spolupráce 

Programu rozvoje venkova ČR. 

 

Názor na Venkovskou tržnici 

Jako opravdu první z regionu odeslal dotazník a zaregistroval se starosta města Nepomuk Václav 

Kovář. Požádali jsme ho o jeho názory k projektu Venkovská tržnice. 

- Která část Venkovské tržnice bude nejvíce využívaná? Bazar – kalendář akcí – tištěný katalog 

- internetová databáze. Jaký je váš názor? 

To se ukáže až časem, ale tipuji internetovou databázi kontaktů a kalendář akcí. 

- A co vám osobně pomůže? Z hlediska starosty města Nepomuk. 

Pokud se to dobře rozběhne, budu mít větší přehled o akcích pořádaných organizacemi v našem 

městě, ale i po okolních obcích. Při hledání dodavatelů pro zakázky města pak na jednom místě 

kontakty na jednotlivé firmy a živnostníky z regionu. 

- Podíváte-li se na projekt jako podnikatel, majitel zahradnictví… 

Vidím to jako možnost pro prezentaci aktivit naší společnosti. Spoustu lidí využívá služeb firem 

z Plzně či větší vzdálenosti se slovy, že nic podobného tady v regionu není (což samozřejmě není 

pravda) a na místo, aby podporovali místní ekonomiku, využívají služeb společností mimo 

Nepomucko. Ať už vezmeme tištěný katalog nebo internetovou databázi, obě varianty přinesou větší 

povědomí obyvatelstvu a samosprávám, co zde v okolí „funguje“. Každý podnikatel v tomto musí 

vnímat kladný přínos registrace. 

- Jste také člen neziskové organizace N.O.S. V čem bude mít Venkovská tržnice přínos pro 

spolky, neziskovky, kluby? 

Přínosné to vidím ve dvou rovinách. Jednou z nich je to, že jednotlivé organizace dají o sobě vědět, že 

existují (vím, že kolikrát obyvatelé neví, co u nich v obci působí za spolky, natož pak v okolních 

obcích) a jednak mohou Venkovskou tržnici využívat pro bezplatnou propagaci všech svých akcí, ať 

už to jsou hasičské soutěže, bály, přednášky či jiné. 

- Kolik času vás stálo vyplnění dotazníku pro registraci? 

Odhaduji tak 5 minut. 

Děkujeme za rozhovor a pomoc při rozesílání dotazníku dalším lidem z regionu. Diskusní fórum 

k tématu bylo otevřeno na www.nepomucko.cz. 

http://www.venkovskatrznice.eu/
http://www.mas.nepomucko.cz/cs/venkovskatrznice
mailto:venkovskatrznice.nepomucko@seznam.cz
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TAJENKA Z MINULÉHO ČÍSLA: KDYŽ SE NEDOSTANETE ANI OD SUD 

 

UDÁLOSTI V BŘEZNU 
10.3.2012     Oslava MDŽ ve Starém Smolivci, hraje Minimax 

17.3.2012     Josefovská zábava ve Starém Smolivci - Tři cvrčci. 

24.3.2012     Fialkový bál Radošice 

24.3.2012    Zahájení jarní fotbalové sezóny 

31.3.2012    Maškarní bál Dožic 

http://www.mladysmolivec.cz/download-file/912-1330011283.pdf
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Dámská jízda aneb 
„Oslava MDŽ trochu jinak“, 

 

která se koná v sobotu dne  
 

10. března 2012 od 14.00 hod 
 

v Kulturním domě ve Starém Smolivci. 
 

Program: 

   Vystoupení dětí z MŠ ve Starém Smolivci 
   Povídání s Bohumilem Kleplem – 1. Část 
   Hudební vystoupení 
   Povídání s Bohumilem Kleplem – 2. Část 
   Volná zábava – k poslechu a tanci hraje 

  MINIMAX 

Odjezd autobusu: 

 Mladý Smolivec  13.15 hod 
 Budislavice   13.20 hod 
 Dožice    13.25 hod 
 Radošice    13.30 hod 

 

Návrat autobusem: 

 Pravděpodobný - kolem 18.00 hod 

Srdečně zveme ženy i muže každého věku obcí 

Mladý Smolivec, Starý Smolivec, Radošice, Dožice 

a Budislavice na malou dámskou jízdu. 
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Pravidelná část našeho deníku je věnovaná sportu. V tomto čísle 
se podíváme na přípravu našeho družstva mužů, rozpis jejich 

zápasů a samozřejmě dotazníky našich nejmladších fotbalistů. 
Fotbalová sezóna za dveřmi 

Fotbalová sezóna je za dveřmi a já jsem položila několik otázek přímo trenérovi družstva. 

Pojďme se podívat, jak se tým pod vedením Marcela Voříška připravuje na zápasy. 

Jak se připravujete na novou sezónu? 

Ani letos jsme přípravu nepodcenili a trénujeme dvakrát týdně každou středu a sobotu. Ve 

středu chodíme do tělocvičny a v sobotu jsme na fotbalovém hřišti ve Smolivci. Navíc využíváme 

saunu, která se stala hodně populární. 

Můžeme čekat nějaké změny v sestavě? 

S největší pravděpodobností využijeme dvou nebo tří hráčů z junior startu v Kasejovicích. 

Prozatím nechci jmenovat. Na oplátku pošleme naše dva hráče do Kasejovic. Sázíme na bojovný styl 

hry, takže sestava bude tvořena jen nejlepšími hráči. 

Jaké úspěchy očekáváte? 

Samozřejmě se budeme snažit o nejlepší výkon, ale pokud to nevyjde, tak bychom se rádi udrželi 

v klidných vodách ve středu tabulky. Můj velký sen je barážová pozice, což je přímý souboj a postup 

do A třídy. 

Chodí hráči svědomitě na tréninky? 

Většinou se sejde tak 60% hráčů, ale já chápu, že někteří mají problémy s dojížděním nebo prací. 

Každopádně jsou poznat srdcaři a to se cení. V sestavě bude stejně rozhodovat forma, kterou hráči 

mají. 

A co dodat na závěr? 

Rád bych poděkoval hráčům za bojovnost a důvěru v tréninkové metody. Taky bych rád pozval 

všechny fanoušky na první zápas se Žichoviceme, který se koná 25. března od 15:00 hodin. 

Domácí Hosté Termín Den 

ŽICHOVICE ST.SMOLIVEC 25.03. 15:00 NE 

SP. POŘÍČÍ ST.SMOLIVEC 31.03. 16:00 SO 

ST.SMOLIVEC SVÉRADICE 07.04. 16:30  SO 

MĚČÍN ST.SMOLIVEC 14.04. 16:30 SO 

ST.SMOLIVEC HRADEŠICE 21.04. 17:00 SO 

LOSINÁ ST.SMOLIVEC 28.04. 17:00 SO 

ST.SMOLIVEC MOCHTÍN 05.05. 17:00 SO 

CHANOVICE ST.SMOLIVEC 13.05. 14:00 NE 

ST.SMOLIVEC PAČEJOV 19.05. 17:00 SO 

STRÁŽOV ST.SMOLIVEC 27.05. 16:00 NE 

ST.SMOLIVEC PŘEŠTICE B 02.06. 17:00 SO 

ŠTĚNOVICE ST.SMOLIVEC 10.06. 14:00 NE 

ST.SMOLIVEC ŠVIHOV 16.06. 17:00 SO 
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Jméno a příjmení:  Jakub Houda 

Věk:  11 let 

Bydliště:  Pozdyně 

Číslo dresu:  1 

Týmová pozice:  brankář 

Jaké je tvoje oblíbené jídlo?  

Čína 

Jaký je tvůj oblíbený předmět ve škole?  

tělesná výchova 

Koho považuješ za nejlepšího 

starosmoliveckého hráče?  

Milana 

Kdo je tvůj vzor ve fotbale?  

Messi 

Kdybys mohl být zvíře, tak jaké by to 

bylo?  

puma 

Které místo ve Smolivci máš nejradši?  

střídačka 

Čím by ses chtěl živit do budoucna?  

fotbalem 

Který sport bys chtěl někdy zkusit? 

baseball 

 

Jméno a příjmení:  Milan Puškár 

Věk:  14 let 

Bydliště:  Hvožďany 12 

Číslo dresu:  6 

Týmová pozice:  hraju tam, kam mi daj 

  

Jaké je tvoje oblíbené jídlo?  

Smažák s hranolkama 

Jaký je tvůj oblíbený předmět ve škole?  

tělocvik 

Koho považuješ za nejlepšího 

starosmoliveckého hráče?  

Všichni jsou nejlepší 

Kdo je tvůj vzor ve fotbale?  

Messi  

Kdybys mohl být zvíře, tak jaké by to 

bylo?  

tygr 

Které místo ve Smolivci máš nejradši?  

hřiště 

Čím by ses chtěl živit do budoucna?  

nevím 

Který sport bys chtěl někdy zkusit? 

americký fotbal 

Členové redakčního týmu: 

Karolína Černá, Aneta Slavíčková, 

Veronika Straková, Jiří Krejčík, 

Veronika Kubová 


